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Protokół  Nr 8/2007 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

 odbytego w dniu 22 sierpnia 2007r. 
 
Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu w składzie:  
Krzysztof Krzywak - Przewodniczący Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
Ryszard Dembniak – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
 
Nieobecny: 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o realizacji budŜetu za I-sze półrocze 2007 roku 
2. Procedury analizy Strategii Gminy 
3. Analiza zadłuŜenia gminy 
4. Współpraca międzygminna i zagraniczna  (sprawozdanie rzeczowo-

finansowe) 
5. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 13.00 do godz. 17.15 
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zaproponował zmiany do porządku 
posiedzenia: 

1. Sprawy organizacyjne Komisji. 
2. Informacja o realizacji budŜetu za I-sze półrocze 2007 roku 
3. Analiza zadłuŜenia gminy 
4. Procedury analizy Strategii Gminy 
5. Współpraca międzygminna i zagraniczna  (sprawozdanie rzeczowo-

finansowe) 
6. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 Komisja jednogło śnie przyj ęła zmiany do porz ądku posiedzenia. 
 
Ad.1  
 
W sprawach organizacyjnych Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  
wnioskował o uregulowanie kwestii dot. terminu dostarczania materiałów dla radnych. 
Ustalono, Ŝe Konwent obradujący w czwartek przed posiedzeniami Komisji powinien 
otrzymywać materiały najpóźniej do wtorku, by mógł się do posiedzenia z nimi 
zapoznać. JeŜeli materiały wpłyną później nie będą brane pod uwagę na 
posiedzeniach Komisji. 
 
Ad.2  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła informację z realizacji budŜetu za I-sze 
półrocze 2007 roku. 
W temacie poruszono takie kwestie jak: 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zauwaŜył, Ŝe zaplanowane środki na 
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promocję są w duŜej części niewykorzystane, jego zdaniem brakuje dynamizmu i 
aktywności w zakresie promocji, jako przykład podał funkcjonowanie strony 
internetowej Urzędu. 
 
Radna Wioleta Muszy ńska  zapytała, czy będą systematycznie przycinane lipy na ul. 
Długiej w kierunku ogródków działkowych, gdyŜ taka była obietnica poprzedniego 
Burmistrza. 
W odpowiedzi Burmistrz Jan Mazurek poinformował, Ŝe cięcia pielęgnacyjne będą 
kontynuowane a mieszkańcy w tej sprawie mogą kontaktować się z Panem 
Snopajtisem. 
 
Radny Ryszard Stachowiak  w kwestii oświetlenia zwrócił uwagę, Ŝe w parku przy 
Placu Wolności brakuje lamp, ułatwia to młodzieŜy tam się spotykającej dewastację 
ławek, koszy na śmieci. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe temat został juŜ zgłoszony H.Cichemu a 
kamera tam umieszczona na dzień dzisiejszy jest nieprzydatna, w planach jest by 
przyłączyć ją do systemu monitoringu Gimnazjum. 
 
Radny Ryszard Stachowiak  wnioskował o przygotowanie informacji dot. zasady 
podziału środków na stowarzyszenia i kluby. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał o kwestię ściągalności (tytuły 
wykonawcze).  
W odpowiedzi Skarbnik Aneta Nawracała poinformowała, Ŝe w informacji z realizacji 
budŜetu za I-sze półrocze 2007 roku ujęte są zaległości z br oraz szereg innych, 
które przeszły z roku ubiegłego. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą i skierowała pod obrady 
sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła informację dot. umorzeń, odroczeń oraz 
rozłoŜeń spłat na raty za I-sze półrocze 2007 roku. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła analizę zadłuŜenia gminy /informacja w 
załączeniu do protokołu/. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą. 
 
Ad. 3  
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła sprawozdanie ze współpracy 
zagranicznej. 
Komisja przyj ęła przedstawione sprawozdanie i skierowała pod obra dy sesji. 
 
Ad.4  
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zaproponował procedurę analizy 
Strategii Gminy poprzez dokonanie zmiany w planie pracy Rady /proponowane 
zmiany ujęte zostały jako załącznik do niniejszego protokołu/. 
Komisja ustaliła, Ŝe zmiany zostaną przedstawione Radzie na sesji, która podejmie 
ostateczną decyzję. 
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Ad.5  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały dot. nadania nazwy 
ulicy w Zbąszynku i zaproponował nazwę: Koszarowa. Komisja jako drugą 
propozycję nazwy zgłosiła: Graniczna. Ustalono równieŜ, Ŝe dla jednego tematu 
Komisja Regulaminowa, która posiada w swojej kompetencji nadawanie nazw ulicom 
nie będzie zwoływana. 

- za propozycją nazwy ulicy Koszarowa opowiedziało się 3 radnych 
- za propozycją nazwy ulicy Graniczna opowiedziało się 2 radnych 

Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały dot. uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Dąbrówka Wlkp. pod 
rozbudowę firmy p./wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 
ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska/. W temacie rozbudowy firmy poruszono problem 
przejazdów cięŜkich samochodów przez Dąbrówkę Wlkp. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały dot. wyraŜenia opinii 
na temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego zmieniającej uchwałę nr 
VII/49/2007 w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Świebodzinie, ul. Młyńska 6 (jedna z firm, która przystąpiła do 
konkursu na opracowanie koncepcji przekształceń własnościowych SP ZOZ 
proponuje wniesienie majątku po zlikwidowanym SP ZOZ aportem do spółki akcyjnej 
– nie przewidywała tego uchwała podjęta w maju br).  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał Komisję z projektem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie oddania nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie w związku z 
wytycznymi Urzędu Wojewódzkiego po przeprowadzonym postępowaniu 
nadzorczym w stosunku do uchwały podjętej w czerwcu br. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem w sprawie powołania 
sekretarza gminy oraz przedstawił uzasadnienie do wyboru Barbary Stasik, pełniącej 
do tej pory obowiązki Sekretarza.  
W temacie Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zapytał jaki zakres 
czynności będzie wykonywać przyszły Sekretarz? 
Burmistrz Jan Mazurek  poinformował, Ŝe Sekretarz będzie odpowiedzialny za 
jakość działania Urzędu, działalność poszczególnych stanowisk, wdroŜenie systemu 
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zarządzania jakością, kontrolę pracy Urzędu, przygotowanie aktów prawnych, 
współpracę z radcą prawnym. Nadal będzie prowadzić sprawy kadrowe, natomiast 
sprawy z zakresu oświaty, którymi się zajmuje przejmie Pani Alicja Juzyszyn. 
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz  przedstawiła Komisji swoją koncepcję 
funkcjonowania na stanowisku Sekretarza Gminy, wymieniając najwaŜniejsze cele, 
które chciałaby w swoich zamierzeniach zrealizować: wdroŜenie systemu 
zarządzania jakością, elektronicznego obiegu dokumentów, opracowanie wykazu 
usług świadczonych przez poszczególne komórki Urzędu, opracowanie instrukcji dot. 
zarządzania bezpieczeństwem informacji, zapewnienie fachowości i profesjonalności 
przez zatrudnioną kadrę, wdroŜenie kodeksu etycznego /koncepcja p.o. Sekretarza w 
załączeniu do niniejszego protokołu/.  
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  zapytał, czy przyszła Pani Sekretarz 
zadba o ład prawny, a w szczególności o to, by nie powtórzyły się „wpadki” w 
uchwałach, które miały miejsce w ostatnim okresie czasie a które zauwaŜył Wydział 
Nadzoru w Gorzowie? 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz  poinformowała, Ŝe nie traktuje zaistniałych 
nieprawidłowości jako „wpadki”, gdyŜ jest to związane z innym spojrzeniem przez 
Wojewodę na niektóre uchwały i stosowaniem w praktyce przepisów o zasadach 
techniki prawodawczej.  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały w sprawie powołania sekretarza  i 
skierowała jednogło śnie pod obrady sesji. 
 
Barbara Stasik p.o. Sekretarz  przedstawiła temat projektu uchwały o powołaniu 
zespołu osób do wyborów ławników sądowych. Temat takiego projektu uchwały nie 
był omawiany na pozostałych Komisjach ale Barbara Stasik p.o. Sekretarz 
podkreśliła jego waŜność ze względu na termin wyborów ławników. Do zespołu 
powołanego do wyborów ławników sądowych wpisano radnych z Komisji 
Regulaminowej. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji. 
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał Komisję z projektem w sprawie przystąpienia do 
opracowania planu zagospodarowania przestrzennego pod farmy wiatrowe w 
związku z wytycznymi Urzędu Wojewódzkiego po przeprowadzonym postępowaniu 
nadzorczym w stosunku do uchwały podjętej w maju br. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała zapoznała Komisję z projektem w sprawie procedury 
uchwalania budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu.  
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  po analizie projektu uchwały 
zaproponował zmiany do przedstawionego projektu: 
- umoŜliwić i zapisać w uchwale moŜliwość składania wniosków i propozycji do 

budŜetu od innych podmiotów do tej pory niezapisanych w uchwale, 
- zmiana zasady pracy nad projektem budŜetu: Komisje Rady Miejskiej zapoznają 
się z projektem budŜetu w terminie 10 dni od daty otrzymania projektu uchwały 
budŜetowej i przedstawiają na piśmie opinię o projekcie do Komisji Gospodarki i 
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BudŜetu. Komisje Rady Miejskiej mogą wskazać w wydanej opinii konieczność 
dokonania zmian w projekcie budŜetu wskazując nowe zadania oraz źródła jego 
sfinansowania. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji uwzgl ędniaj ąc poprawki zgłoszone przez Przewodnicz ącego 
Komisji. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem w sprawie zasad udzielania 
dotacji niepublicznym przedszkolom w Gminie Zbąszynek.  
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak  po analizie projektu uchwały 
zaproponował zmiany do przedstawionego projektu /proponowane zmiany ujęte 
zostały jako załącznik do niniejszego protokołu/. 
Komisja stanęła na stanowisku, by odnieść się do gminy Babimost i udzielić dotacji 
dla naszego niepublicznego przedszkola w kwocie 325 zł (Babimost kwota bazowa - 
433 zł z czego 75% to 325 zł). 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała zapoznała Komisję z projektem w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2007 rok i omówiła zmiany ujęte w projekcie. 
Ustaleniem Komisji było, by zmienić kwotę w WPI przeznaczoną na zadanie: budowa 
chodnika w Dąbrówce Wlkp. (na 3000 zł). Komisja stanęła na stanowisku, Ŝe zadanie 
to powinien zrealizować powiat, tym samym nie wyraŜając zgody na to aby przypisać 
to jako zadanie własne gminy.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czego dotyczy paragraf 1 pkt. 2 dot. 
zwiększenia w budŜecie gminy po stronie dochodów o kwotę 1.242.038 zł. 
Skarbnik Aneta Nawracała  odpowiedziała, Ŝe wartości te zostaną przeksięgowane 
na inny paragraf zgodnie z klasyfikacją budŜetową, w związku z aktualną 
interpretacją i sugestią RIO. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji. 
 
W sprawach bie Ŝących. 
W związku z przygotowywaniem nowej strony internetowej Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Krzywak  zaproponował, by na obecnie funkcjonującej stronie zamieścić 
wzmiankę o tym fakcie. 
 
Na tym zako ńczono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu 
      
Krzysztof Krzywak 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
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5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 


